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Abstract (en)
[origin: CN108344170A] The invention relates to a heater device (10), in particular to a continuous heater device with at least one gas burner (12)
for heating running water as required and with at least one ignition flamefeed line (14) for supplying gas to an ignition flame (16) of the gas burner
(12). It is proposed that the heater device has a shut-off unit (18) which has at least one shut-off valve (20) and which is configured to interrupt a gas
supply to the ignition flame feed line (14) as a function of at least one flow characteristic of the water.

Abstract (de)
Die Erfindung geht aus von einer Heizgerätevorrichtung (10), insbesondere einer Durchlauferhitzervorrichtung, mit zumindest einem Gasbrenner
(12) für ein bedarfsweises Erhitzen von fließendem Wasser und mit zumindest einer Zündflammenzuleitung (14) zur Gasversorgung einer
Zündflamme (16) des Gasbrenners (12) Es wird vorgeschlagen, dass die Heizgerätevorrichtung eine Absperreinheit (18) aufweist, die zumindest
ein Absperrventil (20) aufweist und die dazu vorgesehen ist, eine Gaszufuhr zu der Zündflammenzuleitung (14) in Abhängigkeit von zumindest einer
Strömungskenngröße des Wassers zu unterbrechen.
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